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Protokoll 

Närvarande: 

Jan Delvert (Personskadeförbundet RTP) 

Carina Björklund (Riksförbundet för social och mental hälsa- RSMH) 

Anders Carlsson (Personskadeförbundet RTP) 

 

Förhindrad: 

Svante Norbäck (Hjärnkraft) 

Christina Barthlow ( DHR Delaktighet - Handlingskraft - Rörelsefrihet) 

Anita Runesved ( Föreningen Hjärtlung) 

Elisabeth Aguado (Intresseföreningen för personer med schizofreni och 

liknande psykoser - IFS) 

 

Tjänstemän 

Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänstavdelningen 

Christina Pettersson, verksamhetsutvecklare socialtjänst 

 

Tidpunkt: 

Tisdagen den 4 september 2018. kl 14:30 - 16:00 

 

Plats: 

Östermalms stadsdelsförvaltning, Karlavägen 104, 6 tr, Lokal Värtan 

 

Protokollet justerades elektroniskt 2018-09-10. 

 

 

 

   

Jan Delvert  Anders Carlsson 

Ordförande  Justerare 

 

 

 

 

1. Öppnande 
Ordförande Jan Delvert öppnade sammanträdet och hälsade alla 
välkomna. 
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2. Godkännande av dagordning 
Rådet godkände föredragningslistan med följande tillägg under 
punkten ”Övriga frågor”: 
 
e. St Julianpriset 
 
f/ Förtidsröstning 
 
g/ Anhörigkonsulent. 
 
 

3. Val av protokolljusterare 
Anders utsågs att jämte ordförande Jan Delvert justera protokollet. 
Protokollet justeras elektroniskt senast 6 september. 
 

4. Godkännande av rådets protokoll 2018-05-22    
Rådet beslutade att godkänna protokollet och lägga det till 
handlingarna. 
 

5. Information från stadsdelsförvaltningen 
Christina Pettersson informerade om tertial2-rapporten. Rapporten 
är inte färdig ännu. Indikatorer och aktiviteter med inriktning mot 
funktionhinder och/eller socialtjänst har uppnåtts och många goda 
exempel redovisades. Rådet kommet att få färdigställd tertialrapport 
nästa möte. 
 
Jan Rönnberg berättade om tillsatta tjänster inom 
förvaltningsledningen; en ny avdelningschef för förskola och parklek; 
Jens Vesterlund samt en ny avdelningschef för äldreomsorg; 
Marianne Wikander.  
 

6. Remisser 

a/ Färdplan för ett Stockholm för alla - en rapport från   

     kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm. 

Rådet beslutade att respektive ledamot stämmer av med sin 

förening/ organisation och återkopplar till Jan Delvert för samlade 

synpunkter till tjänsteutlåtandet. Underlaget ska vara klart till nästa 

möte den 2:a oktober.  

 

b/ Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat 

Rådet tyckte att strategin var viktig. Jan Delvert sammanställer ett 

utkast med rådets synpunkter och skickar ut till medlemmarna samt 

återkopplar till Christina Pettersson. 

 

7. Jan Delvert påminde om presentationen om det nya 

Delaktighetsprogrammet 

måndag den 15 oktober klockan 14-16  

eller klockan 18-20 på World Trade Center.  

Anders ha anmält sig och Carina anmäler sig. Bägge ska arvoderas 

från Östermalms stadsdelsförvaltning.  

Christina påminner om att ledamöter informerar om man går samt 

vilken nämnd man företräder. 

 

8. Genomgång av bevakningslistan  
Bevakningslistan uppdaterades. Reviderad lista: se bilaga till 
protokollet. 
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9. Övriga frågor 
a/ Tillgänglighetsvandring 
Rådet beslöt att be Elisabeth att hon hör av sig till Christina 
Pettersson för att ta fram ett underlag för en kognitiv 
tillgänglighetsvandring. 
 
b/ Stadens ansvar för extremvarma boenden 
Jan Rönnberg informerade om hur sommaren har gått och LSS-
hälsans återkoppling. De ansvarar för HSL inom våra boenden . 
Stadens arbete har gått över förväntan. Ett handlingsprogram ska 
tas fram hur staden ska agera vid värmebölja.  Vidare har staden 
delat material angående agerande vid värmebölja, 
folkhälsomyndighetens ”Råd vid värmeböljor”. 
Rådet diskuterade bostadsbolagens och enskilda hyresvärdars 
ansvar vid mycket varmt väder.  
 
c/ Tillgänglighet till Hedvig Eleonora kyrka m.fl 
Beroende av var hindret är så har antingen församlingen eller gatu-
och fastighetskontoret ansvaret. Förvaltningen rekommenderar 
appen ”Tyck till” för att anmäla trottoarkant eller brister i utemiljön. 
Anders Carling tar med frågan till Trafikförvaltningens FH-råd. 
 
d/ Rapport från HSO:s politikerträff 21/8 
Jan Delvert informerade om HSO:s utfrågning .Alla partier var 
inbjudna förutom Sverigedemokraterna. Under träffen diskuterades 
bl.a. boendeplanen, obligatoriska indikatorer från KF rörande 
funktionhindersområdet, alla lokalers tillgänglighet och 
föreningsstödet. Vidare diskuterades stuprörstänket mellan olika 
förvaltningar samt hur elevhälsan kan förbättras.  
 
e. St Julianpriset 
Christina Barthlow har skickat in ett förslag till arbetsgivarkategorin. 
Jan Delvert sitter i Kommunstyrelsens FH-råd, som utgör jury och 
Christina Pettersson kommer att göra platsbesök/ bedömningar. 
 
f/ Förtidsröstning 
Information från Christina Barthlow angående tillgänglighet på 
Östermalm har delgivits mejlledes. Flera platser inom förvaltningen 
erbjuder eller möjliggör röstning vid krav på tillgänglighet. 
 
g/ Anhörigkonsulent. 
Rådet frågar huruvida anhörigkonsulenten finns kvar för personer 
som vårdar närstående under 65 år. Jan Rönnberg informerade att 
Marianne Wickman har slutat och att tjänsten är vakant. 
Organisation av anhörigstödet är under utredning. 
 
 

10. Nästa möte  
Nästa möte är den 2 oktober i lokal Värtan. 

 

Bilaga 

Bevakningslista 


